

The AIRC News Letter

For AIRC Members – Nov 2016

Editor: Thomas Krebs, thomas.krebs@skad.dk



NEWS Content

➤ *AIRC General Secretary*



AIRC Office

Grüner Weg 12
D-61169 Friedberg / Germany
Ph.: +49 6031 79479-0
www.airc-int.com

Die AIRC International informiert.

Nachdem bereits im September 2016 bekannt wurde, dass Dr. Klaus Weichtmann als Generalsekretär des AIRC ab dem 31. Dezember 2016 nicht mehr zur Verfügung steht und in den wohlverdienten Ruhestand gehen wird, hat das Präsidium des AIRC Thomas Krebs, Geschäftsführer des Dänischen Verbandes SKAD, zum General Secretary bestellt. Thomas Krebs ist seit 2010 im Vorstand des AIRC und hat durch die intensive Arbeit mit dem Weltverband wertvolle Erfahrungen aufgebaut. Er verbleibt darüber hinaus im Vorstand und wird auch weiterhin Public Relations Aufgaben des AIRC übernehmen.

Die Geschäftsstelle des AIRC verbleibt im Deutschen Verband ZKF in Friedberg, die mit Thomas Krebs zukünftig noch enger zusammenarbeiten wird.

Pressekontakt: airc@zkf.de

The AIRC international informs.

As already announced back in September 2016, Dr. Klaus Weichtmann will, after many years in service to the AIRC, retire as General Secretary pr. 31st of December 2016. The AIRC board has therefore appointed Thomas Krebs, General Secretary of the Danish association SKAD, as new General Secretary. Thomas Krebs has been board member since 2010, and has through the intense work with the world association, obtained valuable experience. He stays in the board, and will continue to handle AIRC's Public Relations affairs.

The main office of the AIRC stays with the German association ZKF in Friedberg, which will co-operate with Thomas Krebs more closely in the future.

Press contact: airc@zkf.de